
ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 01 / 2022

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 29 – marzo - 2022

Hora inicio / fin 20:00 h.- 20:50 h.

Lugar Tenencia Alcaldía SUR

ASISTENTES:

PRESIDENTA

Dª. Mª Isabel Granero Moya

VICE-PRESIDENTA

        Dª. Mª Jesús Garrido Moya

VOCALES

Vecinos designados - Grupos Políticos Municipales. 

D. Manuel Pegueroles Belmonte               Grupo Político PSOE

D. Manel Josep Estrada Melià                   Grupo Político COMPROMIS

Designados por Alcaldía

Dª. Eva Lidón Barreda Martín                          

Representantes de las AA.VV,

D. Vicente J. Campos Ruiz AA.VV. SAN PABLO

D. Alberto Ramos Renau AA.VV. SAN JAIME

D. José Oscar Sánchez Ramos AA.VV. LA ADUANA

Representantes de las AMPAS

Dª. Daniela Terfelea           AMPA IES CEIP EXERCIT
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    SECRETARIA

Dª. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSAN ASISTENCIA:

Dª. Patricia Puerta Barberá

Dª  María España Novoa

Dª M.ª Isabel Cebrian Gómez

D. José L. Gómez Sánchez

          

NO ASISTEN: 

Dª María Dolores Zabalza Prieto

D. Juan José Povedano Romero

D. Daniel Monferrer Cherta

D. José Porras Rodríguez

D. Ramón Sarria Picazo

D.  Miguel Angel Guillamón Naches

D. Emilio García Solsona

Dª Estefanía García Gómez

D. Jorge Ernesto Porcar

Dª Ana M.ª Latorre Centelles

        

Orden del día. 

1º.-  Aprobación,  si  procede,  de la  acta  correspondientes  a  las sesión ordinaria  del 
Consejo Municipal de Distrito Sur de fecha 13 de diciembre de 2021

2º.- Informe de la Presidenta

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y preguntas.

En la Tenencia Alcaldía de Distrito Sur del  Ayuntamiento de Castellón de la Plana, 
siendo las 20:00 h. del día 29 de marzo de dos mil veintidós bajo la presidencia del Ilma. 
Señora Teniente de Alcalde, Doña Mª Isabel Granero Moya, se reúnen los señores y 
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señoras arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria del Consejo Municipal de 
Distrito SUR, con mi asistencia como Secretaria Delegada del Consejo para dar fe del acto.

Comprobado el  quorum de asistencia  por la Presidencia se procede a iniciar  la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día. 

1º.-  APROBACIÓN,  SI  PROCEDE,  DEL  ACTA  CORRESPONDIENTES  A  LA 
SESIÓN ORDINARIA DEL CONSEJO MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 13 DE 
DICIEMBRE DE 2021 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión celebrada el día 13 de 
diciembre de 2021, por mayoría se acuerda aprobarla. 

2º.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

SERVICIOS URBANOS, INFRAESTRUCTURA Y MEDIO AMBIENTE

AA.VV. PARTIDA ESTEPAR 

-  A  la  solicitud  del  Sr.  García,  sobre  la  limpieza  del  Camí  Sequiota,  ya  que 
anteriormente lo limpiaban al menos un par de veces al año, pero ahora ya hace mucho 
tiempo que no realizan ninguna limpieza,  nos responden que se revisará y en caso de 
requerirse se programarán los trabajos oportunos”.

- Al respecto de la necesidad en la limpieza de los solares, alrededor de la Calle 
Calig  (detrás ITV)  y  al  final  de la  Calle  Chovar,  ya que pueden producir  daños en las 
viviendas colindantes a dichos solares, incendios, ratas, informan desde el departamento 
que se procederá brevemente a girar visita de inspección a los referidos solares con el fin 
de ordenar su limpieza a los titulares de los solares para evitar que su estado físico no 
suponga un riesgo para las personas y cosas así como para el sostenimiento de la imagen 
urbana”.

AA.VV. SAN PABLO

- El Sr. Campos informó que entre el Calle Fátima y el Grupo Perpetuo Socorro, 
esta lleno de hiervas que incluso tapan el carril, por lo que deberían de ir a limpiarlo, nos 
comunican del departamento que se revisará y en caso de requerirse se programarán los 
trabajos oportunos.

- Con respecto a la solicitud de que el parque del Perpetuo Socorro se debería 
mejorar porque hay azulejos rotos y esta sucio , nos indican que actualmente no existe 
consignación presupuestaria para ello, pero se pasará a revisar las actuaciones requeridas 
para incluirlas en futuras inversiones.
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 AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

- La Señora Latorre, trasladó una queja por parte de vecinos del barrio del Sur, con 
respecto al poco alumbrado que hay actualmente en las plazas, con el cambio de las 
luminarias  a  led,  informan  que  los  niveles  de  iluminación  en  calles  y  plazas  se 
encuentran regulados por el Reglamento de Eficiencia energética para las instalaciones 
de alumbrado público exterior (REEIAE) y sus instrucciones técnicas complementarias, 
aprobado por RD 1890/2008, de 14 de noviembre. la iluminación de las plazas se ha 
proyectado e instalado conforme a esta reglamentación de obligado cumplimiento, por 
lo que es correcta.

 
 Dª MARIA ESPAÑA NOVOA

- Hacé hincapié con respecto al poco alumbrado por las calles y plazas, de igual 
manera que en el punto anterior , le comunican que los niveles de iluminación en calles 
y plazas se encuentran regulados por el Reglamento de Eficiencia energética para las 
instalaciones  de  alumbrado  público  exterior  (REEIAE)  y  sus  instrucciones  técnicas 
complementarias, aprobado por RD 1890/2008, de 14 de noviembre, la iluminación de 
las plazas se ha proyectado e instalado conforme a esta reglamentación de obligado 
cumplimiento, por lo que es correcta.

SALUD PUBLICA

Dª MARIA ESPAÑA NOVOA

-  Con respecto a  la  solicitud  sobre la  zona del  Maset  Blau,  en los parques de 
alrededor  que  hay  muchas ratas,  por  lo  que  se  debería  de comprobar  donde  están 
haciendo los nidos para poder dar solución al respecto, informan desde el departamento 
de Salud Pública que se paso aviso a la empresa de desratización,  desinsectación y 
desinfección GPM el 18 de diciembre de 2021 y esta realizada el día 29 de diciembre de 
2021, han repuesto algunos cebos rodenticidas.

3º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No existiendo ningún asunto de Despacho Extraordinario, se pasa al punto siguiente 
del orden del día.

 
5º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

AA.VV. SAN PABLO – D. Vicente Juan Campos Ruiz

El Sr. Campos, pide información al respecto de la obra de la Zona Nueva, le informan 
que están pendientes de la respuesta de Iberdrola.

4

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 6
67

AJ
FW

C
EG

SR
EF

4A
D

2H
7R

32
ZD

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 4
 d

e 
12

 



Informa que tras la reunión con la Policía, por los problemas de convivencia que hay 
en el grupo Perpetuo Socorro, se solicitó más presencia policial, en dicha reunión la Policía, 
comunicó que cada dos o tres meses asistirán a la Junta para recoger las quejas que surjan 
en el Distrito (policía de barrio).

AA.VV. LA ADUANA - D. José Oscar Sánchez Ramos

El Sr. Sánchez, solicita la limpieza del carril bici, se solicitó anteriormente pero no se 
ha realizado ninguna limpieza, y ahora con las últimas lluvias ha empeorado.

Quiere protestar, por la decisión que ha tomado la empresa de autobuses, es injusto 
que se deje de dar el servicio de la línea de autobús, ya que los usuarios no tienen porque 
pagar  los  actos  vandálicos,  de  unos  jóvenes  que  además  no  son  vecinos  del  Grupo 
Lourdes. La empresa de autobús ha dejado de funcionar en esa línea desde el día 25 de 
marzo, ya que han roto las lunas de tres autobuses,no habiéndose podido reparar, y han 
solicitado acompañamiento policial por seguridad. 

La Sra. Granero, les informa de las conversaciones mantenidas con D. Jorge Ribes 
(movilidad) donde comento que se esta en contacto diario con la empresa, ya que había 
amenaza de convocar huelga si no tenían garantizada la seguridad, teniendo en cuenta que 
parece  hayan  parado  los  actos  vandálicos,  parece  este  el  tema  más  tranquilo,  y  con 
respecto a D.  David Donate  (Policía);  comenta que únicamente hay un requerimiento y 
denuncias en la Policía Nacional,  se ha hablado con la empresa para identificar la zona 
exacta y los horarios de los  incidentes para poder montar un dispositivo especial cuando se 
reanude.

El Sr. Sánchez, insiste en que es injusto que repercuta en los vecinos usuarios de la 
línea del bus, causando grandes molestias. La Sra. Garrido le informa que el Ayuntamiento 
esta poniendo de su parte para solucionarlo lo antes posible

AA.VV. SAN JAIME - D. Alberto Ramos Renau

-  Insiste  una  vez  mas,  que  en  el  Grupo  Roquetes,  hay  muchas  ratas,  seria 
interesante saber donde están los nidos para poder dar solución al problema ya que son de 
gran tamaño.

- Reclaman que faltan por plantar 3 árboles en el Grupo.

- Solicitan se incluya en el plan de asfaltado, solución al acceso al grupo ya que esta 
levantado desde el charco de la entrada hasta la primera calle.

D. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ

- Solicita la posibilidad de realizar un estudio para ubicar un carril bici en la Avda. de 
Valencia, ya que existen varios puntos de peligro al circular con las bicicletas por la calzada 
con los vehículos.
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Dª. M.ª JESÚS GARRIDO MOYA

Comenta a los asistentes de las ayudas a los grupos de viviendas más vulnerables 
para fomentar su rehabilitación con los fondos europeos, informando de las necesidades y 
condiciones  para  poder  optar  a  ellas,  el  Ayuntamiento  prevé  impulsar  proyectos  de 
rehabilitación integral en los barrios con más necesidades, toda la información en: 

http://www.castello.es/web30/pages/noticias_web10.php?cod=18145

Dª. ISABEL GRANERO MOYA

-  La Sra.  Granero,  comenta la  necesidad de arreglar  la  parte central  del  Parque 
Oeste, donde las raíces de los árboles han roto los azulejos.

- También solicita reparar el asfalto de Gran Vía desde el consultorio médico hasta el 
Ciutat de Castelló.

Traslada las peticiones presentadas por escrito, por miembros del Consejo:

Dña. MARIA ESPAÑA NOVOA

Solicita por escrito, las siguientes peticiones

 - Ruega se restituya el servicio de bus al grupo Lourdes lo antes posible y saber las 
medidas que se han tomado al respecto.

-  Solicita  respuesta  para  cómo  están  las  obras  de  Perpetuo  Socorro,  así  como 
reclamar una vez más el sellado de las trapas por su peligrosidad.

- Solicita información sobre en qué punto está el futuro acceso ferroviario sur que 
pasa por Roquetes.

AA.VV. SAN BERNARDO

- Solicita la reparación de las goteras que existen en la Sede Social, así como la 
instalación de una canal para desaguar el agua que se retiene en el tejado.

Y siendo las 20:50 de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber más 
asuntos que tratar, la señora Presidenta levanta la sesión, de todo lo cual, como Secretaria 
doy fe y, para que conste, levanto la presente acta que firmo al margen junto con la Sra 
Presidenta del Consejo Municipal de Distrito Sur
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ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD

Núm. d’acta 01/2022

Caràcter de la sessió Ordinària

Data de la sessió 29 de març de 2022

Hora inici/fi 20:00 - 20:50 h

Lloc Tinència d’Alcaldia SUD

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Mª Isabel Granero Moya

VICEPRESIDENTA

        Sra. Mª Jesús Garrido Moya

VOCALS

Veís designats   pels g  rups   p  olítics municipals   

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte               Grup polític PSOE

Sr. Manel Josep Estrada Melià                   Grup polític COMPROMÍS

Designada per l’Alcaldia

Sra. Eva Lidón Barreda Martín                          

Representants de les associacions veïnals

Sr. Vicente J. Campos Ruiz AV SAN PABLO

Sr. Alberto Ramos Renau AV SAN JAIME

Sr. José Oscar Sánchez Ramos AV LA ADUANA

Representants de les AMPA

Sra. Daniela Terfelea           AMPA IES CEIP EXÈRCIT
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    SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN ASSISTÈNCIA:

Sra. Patricia Puerta Barberá

Sra. María España Novoa

Sra. M.ª Isabel Cebrián Gómez

Sr. José L. Gómez Sánchez

  

NO HI ASSISTEIXEN: 

Sra. María Dolores Zabalza Prieto

Sr. Juan José Povedano Romero

Sr. Daniel Monferrer Cherta

Sr. José Porras Rodríguez

Sr. Ramón Sarria Picazo

Sr.  Miguel Ángel Guillamón Naches

Sr. Emilio García Solsona

Sra. Estefanía García Gómez

Sr. Jorge Ernesto Porcar

Sra. Ana M.ª Latorre Centelles

        

Ordre del dia

1.  Aprovació  de  l'acta corresponent  a  la  sessió  ordinària  del  Consell  Municipal  del 
Districte Sud, de data 13 de desembre de 2021

2. Informe de la presidenta

3. Despatx extraordinari

4. Precs i preguntes

A la Tinència d’Alcaldia de Districte Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana,  a 
les 20:00 h del dia 29 de març de dos mil vint-i-dos, sota la presidència de la Il·lma. Sra. Mª 
Isabel  Granero  Moya,  tinent  d'Alcaldia,  es  reuneixen  els  senyors  i  senyores  suara 
esmentats, a fi de celebrar la sessió ordinària del Consell Municipal del Districte SUD, amb 
la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.
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Comprovat el quòrum d'assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar els 
punts inclosos en l'ordre del dia. 

1. APROVACIÓ DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL 
CONSELL MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 13 DE DESEMBRE DE 2021 

Com que no hi ha objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 13 
de desembre de 2021, per majoria s'acorda aprovar-la. 

2. INFORME DE LA PRESIDENTA 

SERVEIS URBANS, INFRAESTRUCTURA I MEDI AMBIENT

AV PARTIDA ESTEPAR 

A la sol·licitud del Sr. García sobre la neteja del Camí Sequiota, ja que anteriorment 
es netejava almenys un parell de vegades a l'any, però ara ja fa molt temps que no es fa 
cap neteja, responen que es revisarà i que,  en cas de requerir-se, es programaran els 
treballs oportuns.

Sobre la necessitat de netejar els solars al voltant del carrer Càlig (darrere ITV) i al 
final del carrer Xóvar, ja que poden produir danys i incendis en els habitatges confrontants 
a aquests solars, i  a més, hi  ha rates,  informen des del departament que es procedirà 
breument a fer una visita d'inspecció amb la finalitat d'ordenar la neteja als titulars dels 
solars per a evitar que el seu estat físic no supose un risc per a les persones i coses, així  
com per al sosteniment de la imatge urbana.

AV SAN PABLO

El Sr. Campos informa que entre el carrer Fàtima i el grup Perpetu Socors hi ha 
moltes herbes que fins i tot tapen el carril, per la qual cosa s’hauria de netejar la zona. Des 
del departament comuniquen que es revisarà i que, en cas de requerir-se, es programaran 
els treballs oportuns

Respecte a la sol·licitud de millorar el parc del Perpetu Socors perquè hi ha taulells 
trencats i està brut, ens indiquen que actualment no hi ha cap consignació pressupostària 
per  a  això,  però  es  revisaran  les  actuacions  requerides  per  a  incloure-les  en  futures 
inversions.

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

La senyora Latorre trasllada una queixa per part de veïns del barri del sud sobre la 
poca lluc que hi ha actualment a les places, amb el canvi de les lluminàries a led. Informen 
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que  els  nivells  d'il·luminació  en  carrers  i  places  es  troben  regulats  pel  Reglament 
d'eficiència energètica per a les instal·lacions d'enllumenat públic exterior (REEIAE) i les 
seues  instruccions  tècniques  complementàries,  aprovat  per  RD  1890/2008,  de  14  de 
novembre;  per  tant,  la  il·luminació  de les  places  és correcta i  s'ha projectat  i  instal·lat 
segons aquesta reglamentació d'obligat compliment.

 
SRA. MARÍA ESPAÑA NOVOA

Fa un incís sobre el poc enllumenat dels carrers i places. D'igual manera que en el 
punt  anterior,  li  comuniquen  que els  nivells  d'il·luminació  en carrers i  places es  troben 
regulats pel Reglament d'eficiència energètica per a les instal·lacions d'enllumenat públic 
exterior  (REEIAE)  i  les  seues instruccions  tècniques  complementàries,  aprovat  per  RD 
1890/2008, de 14 de novembre; per tant, la il·luminació de les places és correcta i s'ha 
projectat i instal·lat segons aquesta reglamentació d'obligat compliment.

SALUT PÚBLICA

SRA. MARÍA ESPAÑA NOVOA

Respecte a la sol·licitud de neteja de la zona del Maset Blau per la gran quantitat de 
rates que hi ha, considera que s'hauria de comprovar on estan fent els nius per a poder 
donar solució sobre aquest tema. Informen des del departament de Salut Pública que es va 
passar  un  avís  a  l'empresa de  desratització,  desinsectació  i  desinfecció  GPM el  18  de 
desembre de 2021 i es van realitzar els treballs el dia 29 de desembre de 2021 amb la 
reposició d’alguns enceballs per a rates.

3. DESPATX EXTRAORDINARI

  Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent 
de l'ordre del dia.

 
4. PRECS I PREGUNTES

AV SAN PABLO – Sr. Vicente Juan Campos Ruiz

El  Sr.  Campos demana informació sobre l'obra de la  zona nova.  Informen que 
estan pendents de la resposta d'Iberdrola.

Informa que després de la reunió amb la Policia pels problemes de convivència que 
hi ha en el grup Perpetu Socors, es va sol·licitar més presència policial. En aquesta reunió 
la Policia, va comunicar que cada dos o tres mesos assistirien a la Junta per a recollir les 
queixes que puguen sorgir en el districte (policia de barri).

AV LA ADUANA - Sr. José Oscar Sánchez Ramos

El Sr. Sánchez sol·licita la neteja del carril bici. Diu que es va sol·licitar anteriorment 
però no s'ha realitzat cap neteja, i ara amb les últimes pluges ha empitjorat la zona.
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Vol protestar per la decisió que ha pres l'empresa d'autobusos. Considera injust que 
es deixe de donar el servei de la línia d'autobús, ja que els usuaris no tenen per què pagar 
els actes vandàlics  d'uns joves que,  a més,  no són veïns del  grup Lourdes.  L'empresa 
d'autobús ha deixat de funcionar en eixa línia des del dia 25 de març, ja que han trencat les 
llunes  de  tres  autobusos,  que  no  s’han  pogut  reparar,  i  han  sol·licitat  acompanyament 
policial per seguretat. 

La Sra. Granero els informa de les converses mantingudes amb el Sr. Jorge Ribes 
(mobilitat), en les quals van comentar que s'està en contacte diari amb l'empresa, ja que hi  
havia l’amenaça de convocar vaga si no tenien garantida la seguretat. Tenint en compte que 
sembla que han parat els actes vandàlics i pareix que estiga el tema més tranquil, respecte 
a Sr. David Donate (Policia), comenta que únicament hi ha un requeriment i denúncies en la 
Policia Nacional. S'ha parlat amb l'empresa per a identificar la zona exacta i els horaris dels 
incidents per a poder muntar un dispositiu especial quan es reprenga.

El Sr. Sánchez insisteix que és injust que repercutisca en els veïns usuaris de la 
línia del bus, ja que causa grans molèsties. La Sra. Garrido l’informa que l'Ajuntament està 
posant de la seua part per a solucionar el problema al més prompte possible.

AV SAN JAIME - Sr. Alberto Ramos Renau

Insisteix  una  vegada  més  que  al  grup  Roquetes  hi  ha  moltes  rates  i  seria 
interessant saber on estan els nius per a poder donar solució al problema, ja que són grans.

Comenta que falten per plantar 3 arbres al grup.

Sol·licita que el barri s'incloga en el pla d'asfaltatge, ja que l'accés al grup està alçat 
des del toll de l'entrada fins al primer carrer.

SR. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ

Sol·licita la possibilitat de realitzar un estudi per a situar un carril bici a l’avinguda 
de València, ja que hi ha diversos punts de perill al circular amb les bicicletes per la calçada 
amb els vehicles.

SRA. M.ª JESÚS GARRIDO MOYA

Comenta als assistents les ajudes als grups d'habitatges més vulnerables per a 
fomentar  la  seua  rehabilitació  amb  els  fons  europeus.  Informa  de  les  necessitats  i 
condicions  per  a poder  optar-hi.  L'Ajuntament  preveu impulsar  projectes de rehabilitació 
integral en els barris amb més necessitats, tota la informació en: 

http://www.castello.es/web30/pages/noticias_web10.php?cod=18145

SRA. ISABEL GRANERO MOYA

La Sra. Granero comenta la necessitat d'arreglar la part central del Parc Oest, on 
les arrels dels arbres han trencat els taulells.

També sol·licita reparar l'asfalt  de la Gran Via, des del consultori  mèdic fins al 
poliesportiu Ciutat de Castelló.
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Trasllada les peticions presentades per escrit, per membres del Consell:

SRA. MARIA ESPAÑA NOVOA

Sol·licita per escrit, les següents peticions:

Demana que es  restituïsca el  servei  de bus al  grup Lourdes al  més prompte 
possible i sol·licita les mesures que s'han pres sobre aquest tema.

Sol·licita una resposta sobre com estan les obres de Perpetu Socors, i reclama 
una vegada més el segellament de les trapes per la seua perillositat.

Sol·licita informació sobre en quin punt està el futur accés ferroviari sud que passa 
per Roquetes.

AV SAN BERNARDO

Sol·licita  la  reparació  de  les  goteres  que  hi  ha  en la  seu social,  així  com la 
instal·lació d'una canal per a desguassar l'aigua que es reté en la teulada.

    I a  les 20:50 de la data indicada en l'encapçalament,  sense que hi  haja  més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual, com a secretària, en done fe i, 
perquè  conste,  estenc aquesta acta  que  firme al  marge  al  costat  de  la  presidenta  del 
Consell Municipal de Districte Sud.
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